
 

 ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 

П Р О Т О К О Л  № 2 

засідання постійної комісії 

з питань промисловості, будівництва, транспорту, 

зв’язку та житлово-комунального господарства 

 

від  04 травня  2017 року                                                              м.Житомир 

10-00 год 

 

Всього членів комісій – 5. 

Присутні - 4:  Давидов А.В., Мусійчук Р.М., Загладько В.М., Лихотворик А.П.,  

Відсутні -1: Томілкіна В.П. 

У роботі комісії взяли участь: 
1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради. 

2. Білецький Олег Миколайович – заступник голови районної ради. 

3. Козарчук Микола Петрович - заступник голови райдержадміністрації.  

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого апарату 

районної ради 

5. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації. 

6. Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці і соціального 

захисту населення райдержадміністрації 

7. Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу ЖКГ та 

цивільного захисту населення райдержадміністрації 

8. Працівники виконавчого апарату районної ради. 

9. Представники засобів масової інформації – районної газети «Приміське 

життя» - Юхимчук Сергій Миколайович 

 

 

СЛУХАЛИ:  Про початок роботи постійної комісії. 

        Відкрив засідання постійної комісії  голова комісії  Давидов А.В. 

Повідомив, що на засідання постійної комісії прибуло 4 із 5 членів комісії. 

Проінформував, що рішення комісії приймаються більшістю голосів від 

загального складу комісії, а тому є  кворум для ухвалення рішень на даному 

засіданні комісії. 

ВИРІШИЛИ:  Розпочати засідання комісії. 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

 

 

 

 



СЛУХАЛИ: Давидова А.В., голову постійної комісії, який ознайомив 

присутніх із проектом порядку денного засідання. 

ВИСТУПИЛИ: Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, який 

вніс пропозицію доповнити порядок денний питанням щодо переліку доріг, які 

потребують ремонту, відповідно до Програми фінансування робіт з 

будівництва, реконструкції, ремонту та утримання комунальних, загального 

користування місцевого значення автомобільних доріг у Житомирському 

районі на 2016-2020 роки. 

ВИРІШИЛИ:  Затвердити порядок денний засідання комісії з урахуванням 

доповнень: 

 

1. Про затвердження Програми надання окремих видів пільг громадянам   

Житомирського району на 2017 рік 

 Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

 

2. Про стан виконання Програми поводження з твердими побутовими 

відходами  у Житомирському районі на 2013-2017 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу 

житлово-комунального господарства   та цивільного захисту 

населення райдержадміністрації  

 

3. Про звернення до Прем’єр-Міністра України, Житомирської обласної 

ради, районних рад Житомирської області та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України 

від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови 

Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

4. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад Житомирської 

області, об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо 

державного регулювання закупівельної ціни на молоко та підтримки села) 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

5. Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до  Верховної 

Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад Житомирської 

області, об’єднаних територіальних громад Житомирської області (монетизація 

пільг на проїзд у транспорті). 

  Інформує: Мусійчук Роман Миколайович – депутат районної ради 

 

6. Про звернення депутатів обласної ради до районних державних 

адміністрацій та місцевих рад усіх рівнів щодо співфінансування державної 

бюджетної програми «Державне пільгове кредитування індивідуальних 

сільських забудовників» за обласною Програмою «Власний дім» 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович -  голова постійної комісії 

 



7. Щодо переліку доріг, які потребують ремонту, відповідно до Програми 

фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та утримання 

комунальних, загального користування місцевого значення автомобільних доріг 

у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу 

житлово-комунального господарства   та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації  

 

8. Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались»-0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

   Рішення прийнято одноголосно 

      Порядок денний засідання комісії затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Давидова А.В.  голову постійної комісії, щодо регламенту роботи 

комісії. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити регламент роботи  комісії: з усіх питань порядку 

денного надати доповідачам до 15 хвилин кожному, для виступів, пропозицій -  

до 5 хвилин,  зауважень, внесення поправок – до 3-х хвилин. 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

    Рішення прийнято одноголосно 

    Регламент засідання затверджено 

 

1. СЛУХАЛИ: Про затвердження Програми надання окремих видів пільг 

громадянам Житомирського району  на 2017 рік. 

Інформує: Вакулюк Людмила Іванівна – начальник управління праці та 

соціального захисту населення райдержадміністрації  

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення та рекомендувати його на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не брали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно. 

2. СЛУХАЛИ: Про стан виконання Програми поводження з твердими 

побутовими відходами  у Житомирському районі на 2013-2017 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу 

житлово-комунального господарства та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації 

          (Текст інформації додається до протоколу) 



ВИСТУПИЛИ: Давидов А.В., голова постійної комісії, який зазначив, що 

існують мобільні установки- машини, якій спалюють сміття і запитав чи 

можливо, щоб у районі була така машина, яка б їздила по селах і збирала 

сміття. 

Торчук С.О., головний спеціаліст відділу житлово-комунального 

господарства та цивільного захисту населення райдержадміністрації, 

повідомив, що у новій редакції Програми  поводження з твердими побутовими 

відходами  у Житомирському районі на 2017-2021 роки, є пункт, який 

передбачає наявність такої мобільної установки і райдержадміністрації працює 

у напрямку його реалізації. 

Давидов А.В., голова постійної комісії, наголосив на необхідності 

придбання такої установки, з метою реалізації заходів які передбачені 

Програмою. 

 

ВИРІШИЛИ: Взяти дану інформацію до відома. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

3. СЛУХАЛИ:  Про звернення до Прем’єр-міністра України, Житомирської 

обласної ради, районних рад та об’єднаних територіальних громад 

Житомирської області (щодо скасування постанови Кабінету Міністрів України 

від 25 березня 2015 року № 240 «Про внесення змін у додаток до постанови 

Кабінету Міністрів України від 25 грудня 1996 року № 1548»). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

4. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради, районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області (щодо державного 

регулювання закупівельної ціни на молоко та підтримки села). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, запитав чи 

подавав хтось схожі звернення. 

Мусійчук Р.М., депутат районної ради, відповів що таких звернень не 

було. 

Давидов А.В., голова постійної комісії, наголосив на тому, що це 

проблема усіх селян, адже 1 літр води коштує дорожче, аніж закупівельна ціна 



за 1 літр молока. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити проекти рішення і звернення та рекомендувати їх на 

затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

5. СЛУХАЛИ: Щодо звернення депутатів Житомирської районної ради до 

Верховної Ради України, Житомирської обласної ради районних рад та 

об’єднаних територіальних громад Житомирської області  (монетизація пільг на 

проїзд у транспорті). 

Інформує: Мусійчук Роман Миколайович - депутат районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Білецький О.М., заступник голови районної ради, вніс 

пропозицію відредагувати 3 абзац звернення. 

Крутій С.Г., голова районної ради, повідомив, що статтю Закону України 

"Про автомобільний транспорт", яка стосуються пільгового перевезення, як і 

сам закон, ніхто не відміняв. Тому доцільно внести корективи до звернення і 

винести на розгляд сесії звернення у новій редакції. 

ВИРІШИЛИ: Погодити даний проект рішення і звернення з урахуванням змін 

та рекомендувати їх на затвердження сесії районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято  

6. СЛУХАЛИ: Про звернення депутатів обласної ради щодо співфінансування 

державної бюджетної програми «Державне пільгове кредитування 

індивідуальних сільських забудовників» за обласною Програмою «Власний 

дім». 

Інформує: Давидов Анатолій Володимирович - голова постійної комісії 

ВИСТУПИЛИ: Козарчук М.П., заступник голови райдержадміністрації, 

повідомив, що відповідні відділи райдержадміністрації ще вивчають як саме 

реалізувати цей механізм і які суми грошових коштів необхідні. Можливо 

необхідно буде внести зміни до ряду діючих районних програм, зокрема в 

галузі агропромислового розвитку, а також вніс пропозицію перенести розгляд 

даного питання на наступне засідання комісії. 

В обговоренні взяли участь: Білецький О.М., заступник голови районної 

ради, Загладько В.М., депутат районної ради. 

 

ВИРІШИЛИ: 1) Перенести дане питання на розгляд наступного засідання 

постійної комісії.  

2)Доручити Житомирській райдержадміністрації розробити 



порядок запровадження такого співфінансування та, у разі необхідності, внести 

зміни до чинних районних програм. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

7. СЛУХАЛИ: Щодо переліку доріг, які потребують ремонту, відповідно до 

Програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, ремонту та 

утримання комунальних, загального користування місцевого значення 

автомобільних доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Інформує: Торчук Сергій Олександрович – головний спеціаліст відділу 

житлово-комунального господарства   та цивільного захисту населення 

райдержадміністрації  

Повідомив, що до переліку доріг необхідно включити об’єкт                             

«Улаштування під’їзду до Давидівського масиву, с. Давидівка, Житомирського 

району» 

ВИСТУПИЛИ: Крутій С.Г., голова районної ради, який зазначив, що це кошти 

обласного бюджету, які нам надані у вигляді субвенції, тому необхідно внести 

ці зміни. 

ВИРІШИЛИ: Внести зміни до переліку доріг, які потребують ремонту, 

відповідно до Програми фінансування робіт з будівництва, реконструкції, 

ремонту та утримання комунальних, загального користування місцевого 

значення автомобільних доріг у Житомирському районі на 2016-2020 роки. 

Результати голосування: 

«За» - 4. 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

Рішення прийнято одноголосно 

  

       Засідання комісії головуючим оголошено закритим.  

 

              

                                                        

Голова комісії                                                                           А.В. Давидов 

 

 

 

Заступник голови комісії В.М. Загладько 

 

 


